
 

 

 

 

 

Til Miljø - og Fødevareudvalget. 

 

Vi skriver til jer, da vi mener der er nogle ting der trænger til at blive belyst, og måske nogle misforståelser der burde 

blive rettet. 

Vi medsender det brev vi har sendt til Fødevareminister Rasmus Prehn og Miljøminister Lea Wermelin. I brevet rejser 

vi nogle spørgsmål, som måske skal belyses i en spørgerunde? 

Vi synes især, at det bør afklares, om Fiskeridirektoratets administration af tilladelser til " smartfarm" anlæg og 

bundkulturer er politisk besluttet. 

Vi står gerne til rådighed, såfremt der er spørgsmål til det fremsendte. 

Med venlig hilsen 

Mark og Karina Lykke 

Kaj-Lykke Larsen  

www.muslingeriet.dk 
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